
Møte i avlsrådet 19.06.24
Tilstede: Trine, Miriam, Nina og Silje

1.Referat fra forrige møte gjennomgått og godkjent. Bemerkning på at punkt fire og
fem må ferdigstilles.
2. Innkommet post med forespørsel fra stabyhound klubben, Nina svarer på dette.
3. Oppfølging strategi døve valper. Avlsrådet drøfter det som er kommet frem til nå
og at en vurderer det ikke er argumenter som tilsier at ordlyden og strategien
klubben har per i dag vedr døve valper ikke endres til strengere enn det som er i
dag. ordlyden endres noe for å klargjøre den strategien som er per i dag.
Trine sender en revidert ordlyd til styret.
4. Svar til styret vedr tilbakebetaling ved HD-Rtg. Avlsrådet tenker at HD er et av de
viktigste problemstillingene vi har per i dag og at dette har stor påvirkning på avl.
Større andel som røntges gir oss bedre oversikt på rasen og vil ikke koste klubben
så mye over tid. Trine sender forslag på dette om en stund.
5. Kommende aktiviteter. Utstillingen på Vestby, planlagt å ha et arbeidsmøte før
ferien? Evt en gruppe på facebook bare for å få oversikt over oppgavefordeling.
6. Avlsrådets medlemmer/sammensetning. Det er åpnet for at avlsrådet kan bestå av
flere medlemmer. Det blir forespurt ny formann og et nytt medlem har ytret ønske om
å bli med. Innkaller til et møte med de i august.
7.Skrive til NKK om tilleggskrav om røntgen - Silje gjør dette
8. Avlsrådet har sjekket ut med flere øyelysere hva som er avlsanbefalinger ved
entropion. En hund som er operert regnes å ha sterk grad og anbefales ikke brukt i
avl.

Møte i avlsrådet 26.08.24

Velkommen til nye medlemmer
Godkjennng av referat, godkjent

Miriam har spurt Frode om hvor mange prøver, send


